
Referat bestyrelsesmøde 5/12-2022
1) Formalia

a) Valg af mødeleder
i) Melina

b) Godkendelse af dagsorden
i) Godkendt

c) Godkendelse af referat fra sidst
i) Godkendt

d) Tilstede: Asbjørn, Magnus, Finn, Thomas, Benjamin, Bodil, Peter, Claudia,
Melina, Svend og Joan

e) Afbud: Jane, Valdemar, Marlene og Helene
2) Benjamin søger orlov

a) Godkendt
3) Orientering, spørgsmål, debat og opsamling fra byråd

a) Orientering
b) Der er orienteret om ransagningerne i By og Land og borgmesterkontoret, om

stillet spørgsmål til om fortrolige oplysninger behandles fortroligt.
i) Der køre en masse sager i pressen

(1) Det seneste nye er Aalborg event, hvor der er lavet en revision
på. Hvis man vil vide mere i detaljer, kan man finde referat og
dagsorden på det udvidede økonomiudvalgsmøde.

(a) Der er manglende dokumentation (hvad er formålet,
hvilke deltagere og lignende), manglende bilag,
utydelige bilag med videre, hvilket har ledt til en hård
kritik af økonomiforvaltningens ledelse.

(i) Det har ledt til en advarsel til Eventchefen
(b) Der bliver fremad strammet op, bliver der lagt meget

vægt på fremad, både i forhold til dokumentation
kvalitet og godkendelses hierarkier

(c) Det har ledt til mange sygemeldinger og dårlig
stemning.

(2) Der er sket ransagninger af By og Landskabsforvaltningen
samt Borgmesterkontorets lokaler, men det er ikke Aalborg
kommune der er under anklage. Der stilles spørgsmål ved om
fortrolige oplysninger behandles fortroligt, da vi andre steder
har hørt specifikke personer nævnt i forbindelse med sagen
andre steder.

(3) De her sager føre til mistillid og giver dårligt arbejdsmiljø
ii) Politik

(1) Der er enormt mange børn der er på vej i specialtilbud, det
fylder meget, om man kan gøre noget for at forebygge og
eventuelt lave nogle mellem tilbud ude i almen skoler.

(a) Der er en stor involverende proces i gang.
iii) Indlæg



(1) Der er et grundlæggende problem for Aalborg kommune med
hvordan tilliden er til kommunen

(2) I forhold til hvordan vores forhold til borgermesteren, er det ret
vigtigt for os, at vi sørge for at stå fast på, at det er
Borgermesteren og S der har valgt os fra.

(3) Aalborg Kommune har nogle ret alvorlige økonomiske
udfordringer, både i forhold til likviditeten men også i forhold til
om budgettet kan holde, og om hvordan vi skal forholde i
tilfældet af en budgetrevision.

(4) I forhold til Aalborg Event, er det et problem, at det er blevet så
specificeret på en person, da det tyder på et system, der er
råddent, frem for en enkelt person der er det.

(5) Det giver mening for os, at forholde os til, hvad vores rolle i
forhold til S er i denne kommune, særligt når man kigger på
den måde som borgermesterens og hans forvaltning historisk
og særligt med de sidste tre måneder.

(6) Det giver mening at vi sender en melding i forhold til vores
forslag om skattestigning, i forhold til likviditetsproblemerne, og
en anden melding i forhold til den personfiksering i Aalborg
event, som virker skørt i forhold til det virker for os mere som
en rådden kultur der er i og omkring borgmesterens
forvaltning.

(a) Finn og Peter kigger på timing for første melding
(b) Claudia og Melina kigger på et læserbrev om anden

melding.
c) Spørgsmål

i) Hvordan strammer man op, så det ikke sker fremadrettet? (Aalborg
event)

(1) Svar: Der er nogle rimelig klare retningslinjer i Aalborg
kommune, men de er ikke blevet overholdt, så det er fokus
fremadrettet.

ii) Har vi en whistleblower ordning?
(1) Ja det er der.

4) Restrukturering af bestyrelsens arbejde
a) Herunder rekonstituering med valg af midlertidig næstformand

i) Da Melina nu bliver formand frem til generalforsamlingen, skal der
findes en ny næstformand.

(1) Claudia er valgt som konstitueret næstformand.
b) Opgaver der er skal har faldet tilbage på formanden, som skal uddelegeres

i) Opgaver kan lægges ud til medlemmer, i grupper, som kan varetage
nogle af de opgaver

ii) Praktiske opgaver - Finn
(1) Have kontakt til udlejer
(2) MitID
(3) Der er en hjemmeside

iii) Have styr på nøgler - Claudia
iv) Der er en webkalender - Claudia
v) Lokalekalender - Claudia



vi) Der er medlemsmøder - Magnus sammen med medlemmerne
vii) Der er en medlemsansvarlig - Kristine sammen med Melina, Magnus,

Thomas og Bodil
viii) Der er nogle eksterne aktiviteter - Formanden med bistand fra Claudia

(1) Demonstrationer
(2) Donationer

ix) Baggrundsgruppe til byrådet
x) Nyhedsbrev - Claudia og Magnus

(1) Det skal fast på som punkt på dagsordenen til
bestyrelsesmøde + vi beder Peter og Jane om, at skrive 5
linjer hver.

xi) Sociale medier (Facebook) - Det bliver foreslået at det bliver moderne
krak - Benjamin forsøger at fikse det.

xii) Sociale arrangementer - Løbende i bestyrelsen
(1) Sommerfest
(2) Julefest/nytårskur

5) Opdatering fra LL
a) Konservative er gået fra regeringsforhandlingerne, så der er en ny situation,

og der sker nok en del i forhold til regeringsforhandlingerne nu her. Det
betyder også at venstres deltagelse er dyrere nu end før.

6) FT valgkamp 22 - rester
a) Herunder rundringning til nye

i) Melina, Magnus, Thomas og Bodil plus dem der ellers vil hjælpe med
at rundringe.

ii) Sagen om den afbrændte valgplakater lukket.
7) Næste møde og dato for GF

a) 9. januar for bestyrelsesmøde
i) SF Aalborgs rolle i byrådet, i forhold til socialdemokratiet, og generelt

vores rolle i Aalborg generelt.
(1) Herunder noget med baggrundsgruppe.

ii) Der er et ønske om en oprydningsdag.
iii) Et forslag om ølsmagning som socialt arrangement, eventuelt i januar

eller februar.
b) 11. Marts til Generalforsamling


